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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2024. január 23-ai, rendkívüli nyílt üléséről 

 

Az ülés helye:   Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Kontschán Flórián Jenő elnök, Babai János, Elekes László, Feczkó Rita, 

Molnár István és Papp Péter Attila bizottsági tagok   

 

Távol vannak:  Ángyán István bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 2 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

 

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat. Javaslatot tett a tárgyalandó 

előterjesztésekre.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

1/2024. (I. 23.) határozata 

a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2024. január 23-ai, 

rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2024. január 25-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

− Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

− Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

− Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület – Labdarúgó Szakosztály 2024. évi támogatási kérelme 

− A Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási 

Megállapodásának módosítása 

− Iskolakifli biztosítása az általános iskolás korú gyermekek részére 

2. A Pénzügyi Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadása  

3. A Csobbanó Oroszlány Város Uszodája strand részlegének várható 2024. évi megnyitása 

Zárt ülés: 

4. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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Kontschán Flórián Jenő elnök a meghívott vendégekre való tekintettel javaslatot tett a tárgyalandó 

előterjesztések tárgyalási sorrendjére. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a javaslatról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

2/2024. (I. 23.) határozata 

a napirendi pontok tárgyalási sorrendjéről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2024. január 23-ai, 

rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pontokat a következő sorrendben tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2024. január 25-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület – Labdarúgó Szakosztály 2024. évi támogatási kérelme 

− Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

− Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

− Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

− A Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási 

Megállapodásának módosítása 

− Iskolakifli biztosítása az általános iskolás korú gyermekek részére 

2. A Csobbanó Oroszlány Város Uszodája strand részlegének várható 2024. évi megnyitása 

3. A Pénzügyi Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadása 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. január 25-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület – Labdarúgó Szakosztály 2024. évi támogatási kérelme 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Kérte, legközelebb, ha kérelmet küldenek, azt 

erősebben meg kéne támogatni, bővebben ki kéne fejteni.  

 

Bozsik Péter az OSZE sportigazgatója elmondta, arról van szó, van 4 olyan tétel, amit februárban 

rendezni kéne. Az elmaradások, pályadíj, utaztatás, ezeket Tao vagy központi pénzből szokták kifizetni.  

 

Gyuga Mihály József VFKB korelnök 16 óra 08 perckor megérkezett az ülésre. 

 

Bozsik Péter sportigazgató elmondta, a kifizetések mostanra torlódtak fel, az edzők bérét is ki kell 

fizetni, 16 új játékos átigazolása várható, ez 600-750 E Ft, gyarapodott az edzők száma, őket be kell 

iskolázni, ezek összesen 9 M Ft. Márciusban meg fog jönni a körzetközponti pénz, addig áthidaló 

megoldás lenne, amit az önkormányzat adna. A testületi ülésre bővebben ki tudják bontani a kérelmüket. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, azt megköszönné. 

 

Bozsik Péter sportigazgató elmondta, bővültek két lánycsapattal, őket is elő kell finanszírozni. Most 

februárban 22 M Ft-ra tudják beadni a Tao-ra a pályázatot. Nyáron még három, egy lány és két fiúcsapat 

lesz. Tudtak előre lépni, ezeket a gyerekeket is öltözteti, utaztatni kell. A Tao támogatást később fogják 

megkapni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, megnyugtató volt a válasz, jó, hogy fejlődik a szakosztály, 

meglátják év közben, hogy fognak-e újabb támogatási igényt benyújtani. 
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Papp Péter bizottsági tag elmondta, Szanyi Gábor képviselő azt mondta, az ő információja szerint 

csökkent a gyerek létszám, és a megszűnésükkel fenyegette, és azt javasolta, ne támogassa a testület a két 

pálya finanszírozását. 

 

Bozsik Péter sportigazgató elmondta, 40 fővel gyarapodtak, és ez folyamatos, minden korosztályba 

jönnek, akik elköltöztek, azok is visszajönnek. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, polgármester úrral egyeztetett, kapott szóbeli és írásos 

kiegészítést, a maga részéről ezeket a kéréseket tudja támogatni, az a veszély ne álljon fenn, hogy a Tao 

támogatások megrekedjenek, javasolta, mérlegelje ezt a kiegészítést a bizottság. 

 

Elekes László bizottsági tag szintén kifogásolta a kérelem rövidségét. Most kaptak némi kiegészítést. Azt 

írják a kérelemben, a 2024. évi támogatás első fél évre jutó összeget kérik, ez az összeg még nincs meg, 

mert még nincs költségvetés. Szóbeli ígéretek vannak a támogatásra, úgy kellett volna fogalmazni, hogy 

kölcsön kérnek. Az előző félév támogatási szerződésében az szerepel, hogy február 15-ig számol el a 

felhasznált pénzről, arról sincs tudomásuk, hogy megül-e. Ha ennek helyt adnak úgy, hogy az előzőről 

sem számoltak el, nem ez az egyedi eset. 

 

Papp Péter bizottsági tag hozzátette, ez megy a tűzoltóságnál is. 

 

Elekes László bizottsági tag elmondta, nem jártas a Tao rendszerben, ott is az irányba kellene menni, 

hogy ahhoz a pénzhez ne fél évkor, hanem év elején jussanak hozzá. Nem is látja, hogy nagy tülekedés 

lenne, hogy így legyen. A támogatással egyetértett, elmondta, felvetette múltkor is, ezeket a sport 

támogatásokat rendszerbe kéne tenni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök az elmondottakkal egyetértett. Elsősorban az igaz, hogy február 15. az 

elszámolás, a testület szabta ezt az időt. Ez a sportegyesület nem tud gazdasági társaságként működni, 

nem várható el, hogy előző évben a következő évre tegyen javaslatot, az is igaz, hogy ez nem egyedi, a 

kosárlabdában is így van. Nem biztos, hogy ez jó módszer, ha az OSÉ-nak megengedték, a focinak is meg 

kell adni a lehetőséget. A kérelemben hol előlegről van szó, hol végleges támogatásról. Ami zavaró, az 

első féléves összesen 9 M Ft-ra vonatkozik. A második félévrőt még nem döntött a testület. Tavaly már a 

2. félévben adtak lehetőséget, hogy újra építse önmagát, ezt a bizalmat ennyivel megfejelhetik, hogy a 

költségvetés elfogadása előtt bizalmat adnak, támogatja ezt az előterjesztést. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, a Tao pénzezést egy kicsit kifejtené, törvény szabályozza, a sportág 

vezetése meghatározza és engedélyezi. Ez nincs összhangban azzal, hogy itt az egyesületnek fizetést kell 

adnia, vagy járulékokat kell fizetnie. Volt már olyan döntés, ami előfinanszírozás volt. Azért említette a 

tűzoltókat, mert önkormányzati, ahol bért kell fizetni. A cég akkor ad Tao pénzt, ha már látja a tavalyi év 

zárását, ez március-április. Ne keverjék össze a kiemelt sportágakat, azért döntöttek a két sportágról, mert 

a Tao pénzből már rezsit is lehet fizetni. A beszedett Tao pénzből az önkormányzat 2-2 és fél milliárdos 

beruházást hajtott végre, ez jól működik a városban. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

3/2024. (I. 23.) határozata 

„Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület – Labdarúgó Szakosztály 2024. évi támogatási kérelme” 

című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület – Labdarúgó Szakosztály 2024. évi 

támogatási kérelme” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Bozsik Péter sportigazgató 16 óra 28 perckor elhagyta az ülést. 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, azt a kijelentést túlzónak tartja a költségvetéssel kapcsolatban, azért 

nem kell előkészíteni nagyobb odafigyeléssel, mert az előzőek jól sikerültek. Ilyet eddig nem tapasztalt, 

hogy a polgármester ennyire nem tájékoztatja a képviselőket az előkészületekről. A tűzoltóság a kötelező 

béremelésből, illetve a testület által adott Cafetériából 100 M Ft alatt nem fog kijönni önkormányzati 

szinten. Elmondta továbbá, nem tetszik neki, hogy megint eltelt 4 év, mindenkinek többször emelték a 

juttatást, és a testület kimaradt belőle, ha mindenkiét megemelték, a képviselőkét is emeljék. Úgy tűnik, 

hogy csak a képviselők nem dolgoztak rendesen, a tiszteletdíj elinflálódott, szeretné, ha az előkészítésnél 

a polgármester ezeket figyelembe venné. Elutasította és nem is érti az 550 M Ft-os újabb hitelfelvételt. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ebből a tájékoztatóból nem az derült ki, hogy a polgármester 

egyedül készíti a költségvetést. A költségvetést ki kell dolgozni és a bizottságok elé kell terjeszteni. Úgy 

véli, a bizottságoknak lesz ideje arra, hogy megtárgyalják. Azt, hogy a tűzoltóság költségei növekedtek, 

elhiszi, a munkavállalók jövedelmét rendezni kell. Egyetértett Papp Péterrel abban, hogy a képviselői 

díjak elinflálódtak, és nem történt semmi. Ezeket tolmácsolni fogja polgármester úrnak. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, ő, mint képviselő, rendelkezik 0 információval a jövő évi 

költségvetésről, hiába mondják, javult a költségvetés valamelyik előirányzata, nem tudja, mihez képest. 

Az előző évekkel ellentétben idén már jól látszottak az országos költségek. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök véleménye szerint lesz elegendő idő, hogy a bizottságok ezt meg tudják 

tárgyalni.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, abban a szerencsés helyzetben van, hogy a költségvetés 

folyamatában minden egyeztetésen részt vett, semmi különbséget nem lát az előző évek metodikájához 

képest. A döntés előtt kellő módon át tudják tárgyalni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen, 1 nem 

szavazattal, 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

4/2024. (I. 23.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Gyuga Mihály a VFKB korelnöke elmondta, a VFKB támogatta az előterjesztést. Az állami főépítész 

egy alpontban nem támogatta a város kérését, szerettek volna belterületbe vonni területrészt, több 

indoklást is az önkormányzat elé tárt, melyek azok, amik miatt nem támogatja. A város ért el ebben 

eredményt, mert mind a beépített terület 10%-kal emelkedett, és az alap beépítés 150 m2 lett, a 200 m2-t 

és a belterületbe vonást nem támogatta. A falunak a rendelkezésre álló területét kinőtték, fontos lenne, 

hogy külterületeket bevonhassanak, vannak további elképzelések, bízik benne, hogy ezeket véghez is 

tudják vinni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

5/2024. (I. 23.) határozata 

a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a rendelet-módosításról.  

 

A bizottság a rendelet-módosítást nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

6/2024. (I. 23.) határozata 

a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés rendelet-módosítása 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés rendelet-

módosítását. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

7/2024. (I. 23.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának 

módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, egy módosítási javaslatot kell jóváhagyni, a nagyobb felhők 

nem itt vannak, hanem a területi felosztásban. Az Oroszlányban lévő cégnek a léte függ attól, hogy 

milyen területeket vesznek el tőlük. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, itt van a városban működő gazdasági társaság, ami a 

hulladékszállítást végzi, nem mindegy mi lesz, az önkormányzatnak tulajdonrésze van. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

8/2024. (I. 23.) határozata 

„A Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási 

Megállapodásának módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási 

Megállapodásának módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Iskolakifli biztosítása az általános iskolás korú gyermekek részére 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, kérte az előző bizottsági ülésen, hogy hadd lássák az árajánlatokat a 

Pénzügyi Bizottsági ülésen. 

 

Bársony Éva osztályvezető helyben kiosztotta az árajánlatokat. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

9/2024. (I. 23.) határozata 

az „Iskolakifli biztosítása az általános iskolás korú gyermekek részére” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Iskolakifli biztosítása az általános iskolás korú gyermekek részére” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

SZÜNET 

17:00-17:08 

 

2. NAPIRENDI PONT: A Csobbanó Oroszlány Város Uszodája strand részlegének várható 2024. évi      

megnyitása  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette a tájékoztatót. Elmondta, 5 év óta nem működik a strand, a 

covid és az energiaválság közbeszólt. Amire kitér a tájékoztató, az uszoda működése nélkül a strand nem 

működtethető. 

 

Németh Gábor az OIH Zrt. vezérigazgatója pontosítésként elmondta, 2018 volt az utolsó teljes év, 

amikor a strand is tudott működni, 2019-ben másfél hónapot volt nyitva. Láthatóak a számok, felhívta a 

figyelmet, mindig van egy bizonytalansági tényező, ez a vízdíj, a mai napig nem tudták kideríteni, az 

emelés milyen lenne a strand esetében. Az alapdíjak a bekötési átmérők alapján vannak meghatározva. 9 

és 19-es szorzó között mozog az alapdíj. 

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, az utolsó mennyi volt. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, az uszodáé 7800 Ft körül volt, most az ivóvíz alapdíj havonta 

113 ezer Ft, rosszabb esetben 250 E Ft havonta. Önmagában nem működik a strand, az uszoda nélkül, 

viszont ez döntés kérdése, lehetne önmagában plusz beruházásokkal. 2019-et elemezték, egy pénztár van, 

nem tudják konkrétan elkülöníteni, mennyi volt, aki csak strandjegyet vett. Amikor a strand nyitva volt, 

semmivel sem volt több a bevétel. Erős napokon, ha jó idő volt, 600-700-an fordultak meg a strandon. 

Az, hogy miért is lett megosztva az üzemeltetés és hasznosítás, az az oka, hogy pénzügyi lehetőséget akar 

kihasználni az önkormányzat. Ha meg tud nyitni a strand, az Áfa visszaigényelhető. Az, hogy meg tudják 

nyitni a strandot, most nem tudnak rá választ. Márciusban fel tudják mérni, milyen állapotban van, annak 

ismeretében lehet kalkulálni. 

 

Papp Péter bizottsági tag hozzátette, továbbra is megnézné, hogy a jövő évi költségvetésbe be tudják-e 

tenni ennek a költségeit. A kánikulai napok rendszeressé váltak a régi nyarakhoz képest. Ha nem fér bele, 

miért nem lehet részlegesen megnyitni, úgy, hogy a nagy medencén kívül minden üzemelne. A 

legnagyobb probléma a 2-3 gyerekes autó nélküli családok. Csak a gyerekmedence, a tusolók, a játszótér 

lenne beüzemelve. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a költségvetés ismeretének hiányában nehéz bármit mondani, 

ha ismert lesz, ha lesz tartalék keret, tavasz végén ezt a vizsgálatot el lehet végezni, lehet javasolni, 

nyisson meg.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, támogatja ezt a fajta vizsgálatot. Volt, hogy kimentek napozni 

úgy, hogy működött az uszoda. Van egy másik tényező is, tavasz időben meg kell vizsgálni a részleges, 

illetve a teljes nyitást. Ez az igény a városlakók között is megvan. 

 

Németh Gábor vezérigazgató véleménye szerint akár ez megvalósítható lenne, akár az uszodán keresztül 

be lehessen menni, abban nem biztos, hogy külön bejárattal nyitnák ki. Csak márciusban tudnak javaslatot 

tenni. 

 



8 

 

Babai János bizottsági tag elmondta, volt kint a strandon, az egyik karbantartó mondta, volt egy 

egyesület, aki meg akarta tölteni a medencét, azzal a kitétellel, hogy 5-7-ig ők használnák. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, úgy emlékszik, a tatabányai vízilabdázók voltak. Mikor 

kiszámolták, hogy mennyit kéne fizetni ezért, utána már nem akarták. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, ő is foglalkozott ezzel a kérdéssel, a Vízművel egyezkedtek a 

strandi medence szennyív díjával kapcsolatban, az a medence kezelt víz, ha szóba kerül, ennek 

lehetőségét meg lehetne nézni. 

 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, voltak ilyen megkeresések, tud-e egyedi vízárat kapni 

Oroszlány, nem kaptak, a szennyvízre sem. Több kibocsátási pont van, meg kell nézni, mennyi megy a 

csapadékcsatornába és mennyi a szennyvízbe.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök megköszönte a tájékoztatót. 

 

Németh Gábor vezérigazgató 17 óra 29 perckor elhagyta az ülést. 

 

3. NAPIRENDI PONT: A Pénzügyi Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a munkatervről.  

 

A bizottság a munkatervet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

10/2024. (I. 23.) határozata 

A Pénzügyi Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadja a Pénzügyi 

Bizottság 2024. évi munkatervét. 

 

Felelős:            Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 30 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K. m. f. 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő  

 elnök bizottsági tag 


